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Actielijst Jaarvergadering Dorpsoverleg Lierop d.d. 8 juni 2023 

 

 

Zorgen over ons water terecht? 

De vergadering wordt vooraf gegaan door een presentatie door Suzanne de Zoeten en Gerard 

Claassen van Waterschap AA en Maas. Suzanne nam ons mee in de wereld van hoe zorgen we als 

waterschap voor veilige dijken, voldoende water in droge en natte tijden en hoe zuiveren we 

rioolwater?  

Agendapunt   Toelichting      Actie 

Plaatsing SID 
Sven Nieuwerth 
gem. Someren 

Vraagt de vergadering input waar 
zowel binnen als buiten de 
bebouwde kom SID’s geplaatst 
moeten worden. Vanuit de 
vergadering worden diverse 
knelpunten aangegeven. Met deze 
inventarisatie gekoppeld aan de 
ongevalsgegevens wordt een voorstel 
gemaakt en vindt wellicht al in 
september een terugkoppeling plaats 

Gemeente Someren 
Update vragen voor 
vergadering 
september 
 
 
 
 

Presentatie 
Omgevingsvisie 
Carmen 
Muurman 
 
 
 

Voor de bijeenkomst van 15 juni 
heeft het DB van Dorpsoverleg zich 
aangemeld. 
De notitie en opmerkingen van Wim 
Steenbakkers over de draagkracht 
van toerisme en recreatie nabij 
natuurgebieden (Keelven) worden 
hierin meegenomen. 

Terugkoppeling 
vergadering 
september 2023  
 
Recreatie in Lierop 
op komende agenda 
plaatsen. 
 

Lierop 825 Er heeft een oriënterend gesprek 
plaats gevonden met het bestuur van 
Lierop 825. Zij hebben zich behalve 
de taak als behouder van het erfgoed 
oorlogsherdenkingen nog veel meer 
taken op zich genomen. Duidelijk is 
de kwetsbaarheid van het bestuur (3 
pers) Dorpsoverleg zal zich beraden 
of en in welke vorm de activiteiten  
gecontinueerd kunnen worden. 

Na besluit komt DB 
hier op terug. 

Vernielingen 
basisschool-
gymzaal en park 

Vanuit diverse geledingen komen 
meldingen dat er vernielingen 
aangericht worden in het park. Niet 
alleen na schooltijd maar ook in de 
late avonduren blijken er 
onregelmatigheden plaats te vinden 
in de donkere plekken in het park. 

 
 
 
 
 
Marieke 
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Marieke (Dorpsondersteuner) heeft 
deze signalen al afgegeven aan de 
wijkagent. 

Actielijst 
Geluidscherm 
A67 
 

Het grondverwervingstraject loopt 
nog steeds. 
Er wordt een onteigeningstraject 
ingezet wat zeker nog 3 jaar gaat 
lopen. (ED artikel 12-2-23) 

DB blijft 4 keer per 
jaar update vragen 

Voetpad 
Heesvenstraat 

Geen update ontvangen DB blijft 4 keer per 
jaar update vragen 

Aanpassing 
kruispunt 
Hogeweg-
Steemertseweg 

Over de kruising geen nieuws te 
melden.  

DB blijft 4 keer per 
jaar update vragen 

Hogeweg De aanpak Hogeweg maakt 
onderdeel uit van het mobiliteitsplan. 
Een deel van de maatregelen is 
afgelopen jaar gerealiseerd en wordt 
in combinatie met het onderhoud 
van de rijbaan einde van de zomer 
gerealiseerd. 
De planvorming van het verlengde 
van de Hogeweg (parallel aan de A67 
is onlangs gestart en zit nog in de 
voorbereidende fase. 

DB blijft 4 keer per 
jaar update vragen 

Beeldbepaling 
Otterdijk 

Ontwikkelingen op Otterdijk hebben 
geleid tot de samenstelling van de 
werkgroep Beeldbepaling met als 
doel te komen tot een interactieve 
discussie over hoe om te gaan met 
het buitengebied van Lierop.  De 
werkgroep concludeert dat er eerst 
zicht moet zijn op welk gemeentelijk 
beleid of visie het buitengebied zich 
ontwikkelt.  
Hiervoor is een afspraak gemaakt 
met Koen Staals en Jeroen Merkx. 
Deze bijeenkomst is op 9 januari 
geweest en zijn de beleidskaders en 
de ontwikkelingen Otterdijk 
besproken. De stand van zaken is dat 
er diverse,  soms tegenstrijdige 
belangen een rol spelen en er diverse 
opties mogelijk zijn.  

Vanuit deze zorg 
blijven we waakzaam 
de ontwikkelingen 
volgen. 
 

Heksenroute Stichting Nationaal 
Heksenmonument zaterdag 3 juni om 
12.00 uur een landelijke 
herdenkingsactie gehouden op 
plekken in Nederland waar 
vermeende “heksen” zijn verbrand of 
geëxecuteerd. Voor de 

Annette informeert 
bij de gemeente 
Soeren wie daar 
contactpersoon is 
voor het monument 
omdat we daar graag 
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heksenverbranding in de Peel was 
deze in Mierlo waar het kasteel heeft 
gestaan. Namens Lierop was Annette 
aanwezig. Het plan is om op de 
heksenroute monumenten  te 
plaatsen om deze heksen te 
herdenken. 

over mee willen 
praten. 
 

Subsidie Tour dur 
Lierop 

De organisatie heeft Dorpsoverleg 
om een financiële bijdrage gevraagd. 
Deze wordt toegekend. (400,00) 

Tim 

 In het buitengebied liggen op diverse 
plekken plastic emballage. Is geen 
fraai gezicht voor ons buitengebied. 

Er wordt gewacht tot 
na de oogst om te 
kijken of de 
emballage dan is 
opgeruimd voordat 
er actie op wordt 
ondernomen. 

Super Lierop Op initiatief van Lierop Leeft vindt op 
15 juni een gesprek plaats over het 
voortbestaan van Super Lierop.  Bij 
de dit gesprek zijn behalve 
Dorpsoverleg ook Jan en Helmi en 
een vertegenwoordiger van het 
hoofdkantoor van de Super aanwezig 

DB 
Volgende 
vergadering 
terugkoppeling van 
het gesprek en de te 
nemen stappen. 

Samen Voor 
Someren, vh 
WMO-groep 

Alle wijkraden zijn uitgenodigd voor 
de bijeenkomst van Samen voor 
Someren. Gezien de projecten die zij 
gaan oppakken, heeft Annette daarin 
aangegeven dat Lierop Leeft wellicht 
een passendere partij is voor de 
doelstelling van Samen voor 
Someren. 

 

Sociaal 
Jaarverslag 

Vanuit de vergadering komt de 
opmerking dat in het verslag niets is 
opgenomen over de Vurherd.  
Het verslag wordt vastgesteld. 

DB  bekijkt hoe 
informatie vanuit de 
Beheersgroep weer 
op de agenda van 
het Dorpsoverleg te 
plaatsen 

Jaarrekening 
2022 

De Jaarrekening wordt door het AB 
vastgesteld 

AB 

Financieel 
Jaarverslag 

Toelichting van Tim: 
Het  negatieve resultaat  is een 
gevolg van de Corona-perikelen. 
Financiele boekhouding via Onis 
loopt niet (meer) naar wens. 
Verder geeft Carnaval meer 
inkomsten maar daar staat tegenover 
dat de Vurherd BTW-plichtig wordt. 

Tim 
- half-jaarcijfers  
opmaken 
- zelf de 
administratie 
bijhouden 
- eventueel voorstel 
prijzen aanpassen 

Rooster van 
aftreden 

Volgens het rooster van aftreden zijn 
Mark Gofers, Tim Vullings, Jan Willem 

De vergadering 
stemt in met deze 
herverkiezing. 
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Neervens en Rene van Gastel 
aftredend en herkiesbaar. 
René van Gastel geeft aan niet meer 
herkiesbaar te zijn. 
Het Algemeen Bestuur bestaat nu uit 
8 personen. Dit mogen er volgens de 
statuten 25 zijn! 

3-Slotenveldje Vanuit de vergadering wordt gemeld 
dat het 3-Slotenveldje verpaupert. 
Tim onderzoekt het en neemt 
eventueel contact op met de 
gemeente 

Tim 

Vergunningen 
Vurherd 

Na een fikse inspanning van Mark zijn 
zowel de  exploitatie- als de 
horecavergunning voor de Vurherd 
op orde. 

Mark 

 

 

 

Volgende vergadering:         

Vergadering 21 september 2023     van 20.00 – 22.00 uur in de Vurherd. 


